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RG.0012.3.2011 
 

Protokół Nr 3/11 
z posiedzenia Komisji Oświaty i Spraw Społecznych 

odbytego w dniu 20 kwietnia 2011 roku. 
 

 
Porządek posiedzenia: 
I.   Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 
II.  Przyjęcie porządku obrad. 
III. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 
IV. Opiniowanie projektów uchwał Rady Gminy na najbliższą sesję. 
V. Dyskusja na temat kodeksu etyki radnego. 
VI.  Sprawy bieżące, wolne wnioski i zapytania. 
VII. Zakończenie posiedzenia Komisji. 

 
Ad. I.  
Komisja rozpoczęła obrady o godz. 1005 a zakończyła o 1145. 
Otwarcia posiedzenia Komisji dokonał Przewodniczący Komisji Jan Ziemniak, 
który powitał przybyłych członków Komisji i gości zaproszonych.  
Następnie na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad (na                        
5 Członków Komisji obecnych było 3, nieobecni radni: Marzena Garbacz i Jacek 
Pamuła). Lista obecności znajduje się w załączeniu do niniejszego protokołu. 
 
Ad. II. 
Przewodniczący Komisji Jan Ziemniak przedstawił proponowany porządek obrad, 
do którego nie zgłoszono uwag. 
 
Ad. III. 
Protokół z poprzedniego posiedzenia Komisji został przyjęty bez uwag. 
 
Ad.IV/1. 
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie przystąpienia przez Gminę Radomyśl nad 
Sanem do projektu partnerskiego pn. „Promocja potencjału Polski Wschodniej – 
priorytetem współpracy międzyregionalnej”  przedstawił inspektor ds. obsługi Rady 
Gminy Piotr Chodur. 
Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany w głosowaniu  – 3 głosy „za” – 
jednogłośnie. 
 
Ad.IV/2. 
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie przystąpienia Gminy Radomyśl nad Sanem 
do realizacji w 2011 roku projektu pn. „Czas na aktywność w Gminie Radomyśl nad 
Sanem” w ramach Poddziałania 7.1.1 Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki 
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przedstawiła Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej Magdalena Nowak 
- Wojtala. 
Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag. 
W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany jednogłośnie            
– 3 głosy „za”. 
 
Ad.IV/3. 
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie powołania Rady Społecznej Gminnego 
Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Radomyślu nad Sanem 
przedstawił Dyrektor Zakładu Gospodarki Komunalnej Lesław Pater. 
Komisja zaproponowała do składu  członków Rady Społecznej GSPZOZ w 
osobach: Edward Wermiński, Kazimierz Pasztaleniec i Jacek Pamuła. 
Przedstawiony projekt uchwały Komisja zaopiniowała pozytywnie  w głosowaniu – 
3 głosy „za” – jednogłośnie. 
 
Ad. IV/4.  
Projekt uchwały Rady Gminy w  sprawie zasad wyłapywania bezdomnych zwierząt 
na terenie gminy Radomyśl nad Sanem oraz zapewnienia dalszej opieki wyłapanym 
zwierzętom przedstawił Dyrektor Zakładu Gospodarki Komunalnej Lesław Pater. 
Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany w głosowaniu  – 3 głosy „za” – 
jednogłośnie. 
 
Ad.IV/5. 
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie sprzedaży 
nieruchomości na rzecz Województwa Podkarpackiego przedstawił pracownik 
Urzędu Gminy Magdalena Grębowiec. 
Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag. 
W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 3 głosy „za” – 
jednogłośnie. 
 
Ad.IV/6. 
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie przystąpienia do sporządzenia II zmiany 
studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy 
Radomyśl nad Sanem przedstawił pracownik Urzędu Gminy Magdalena Grębowiec. 
Do przedłożonego projektu uchwały nie zgłoszono uwag. 
Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany w głosowaniu  – 3 głosy „za” – 
jednogłośnie. 
 
Ad. IV/7. 
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Głęboki Smużek” 
przedstawił pracownik Urzędu Gminy Magdalena Grębowiec. 
Nie zgłoszono uwag do przedłożonego projektu uchwały. 
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Przedstawiony projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany w głosowaniu        
– 3 głosy „za” – jednogłośnie. 
 
Ad. IV/8.  
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Półanki” przedstawił 
pracownik Urzędu Gminy Magdalena Grębowiec. 
Nie zgłoszono uwag do przedłożonego projektu uchwały. 
Przedstawiony projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany w głosowaniu         
– 3 głosy „za” – jednogłośnie. 
 
Ad. IV/9.  
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Podzamcze” przedstawił 
pracownik Urzędu Gminy Magdalena Grębowiec. 
Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany w głosowaniu  – 3 głosy „za” – 
jednogłośnie. 
 
Ad. IV/10.  
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Radomyśl nad Sanem przedstawiła i omówiła Skarbnik Gminy Anna 
Szeliga. 
Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag. 
W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 3 głosy „za” – 
jednogłośnie. 
 
Ad. IV/11.  
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmian w uchwale budżetowej na rok 2011 
omówiła Skarbnik Gminy Anna Szeliga. 
Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany w głosowaniu  – 2 głosy „za”,      
1 głos „wstrzymujący”. 
 
Ad. IV/12.  
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zaciągnięcia pożyczki długoterminowej w 
Banku Gospodarstwa Krajowego na wyprzedzające finansowanie operacji w ramach 
PROW inwestycji „Oczyszczalnia ścieków wraz z siecią kanalizacyjną                     
w m. Radomyśl” przedstawiła Skarbnik Gminy Anna Szeliga. 
Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany w głosowaniu  – 3 głosy „za” – 
jednogłośnie. 
 
Ad. IV/13.  
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie przyjęcia kodeksu etycznego radnego Rady 
Gminy Radomyśl nad Sanem przedstawił Przewodniczący Komisji Jan Ziemniak. 
Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany w głosowaniu  – 3 głosy „za” – 
jednogłośnie. 
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Ad. V. 
Kodeks etyki radnego został omówiony i przedyskutowany przez Komisję przy 
przedstawionym w tej sprawie projekcie uchwały Rady Gminy. 
 
Ad. VI.  
Komisja po zapoznaniu się z przygotowanym opracowaniem dotyczącym 
przekształcenia Zakładu Gospodarki Komunalnej wnosi o uaktualnienie terminów 
reorganizacji zakładu oraz sprawdzenie przepisów prawnych regulujących 
przekształcenie przedsiębiorstw komunalnych. 
Komisja wnosi o przygotowanie na najbliższą sesję Rady Gminy zwołaną na dzień 
27.04.11r. projektu uchwały w sprawie zmiany sieci szkół podstawowych i 
publicznych gimnazjów z uwzględnieniem wniosku Rady Klasowej rodziców z 
Woli Rzeczyckiej z dnia 17.01.2011r. dotyczącego utworzenia I klasy gimnazjum w 
roku szkolnym 2011/2012 w Publicznej Szkole Podstawowej w Woli Rzeczyckiej.  
 
Ad. VII. 
Na tym zakończono posiedzenie Komisji. 
              
            Przewodniczący Komisji 
 
                              Jan Ziemniak  
 
Protokołował: 
Inspektor  ds.  obsługi Rady Gminy 
 
Piotr Chodur   
 


